
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

Nieuwsbrief N-VA Lebbeke                                Juli 2015 
 

Voorstel tot tijdelijk verkeersvrij maken van de Jules De Buckstraat. 

 

De Jules de Buckstraat (in de volksmond ook Kleine Plaats en 

zelfs Place Pigalle genoemd) is een leuke plaats om te 

vertoeven: een aantal drank- en eetgelegenheden, maar ook 

andere handelszaken, hebben er een stek gevonden. Deze 

handelszaken zorgen voor een gezonde dynamiek in het 

centrum van de gemeente. 

Het verkeer is er echter nog steeds toegelaten, wat de rust 

van de terrasjesgangers verstoort en een onveilige 

verkeerssituatie schept. 

Daarom stelt N-VA voor om van de Jules De Buckstraat een verkeersvrije voetgangerszone te maken, tijdens 

bepaalde periodes van het jaar: gedurende de zomermaanden, bijv. van 15 juni tot 15 september en bijv. vanaf 14 u. 

Dit kan met een zeer eenvoudige ingreep. 

Wij vragen aan het gemeentebestuur om dit voorstel te concretiseren en stappen te zetten naar een 

verkeersveiligere situatie. 

Na vele reacties en een groot aantal gesprekken, kunnen wij het volgende vooropstellen: 

 Prioriteit nummer één is de veiligheid.  
 Niemand is a priori tegen een verkeersvrije straat, zeker wanneer dit bijdraagt tot de gezelligheid en op deze 

manier meer leven brengt in het centrum.  
 Een beperking in tijd en een flexibele regeling is gewenst. Niemand pleit voor een permanent verkeersvrije 

straat.  
 Uitbreiden van parkeergelegenheid met bewonerskaart. Het is immers onmogelijk om alle buurtbewoners te 

verzekeren van een parkeerplaats voor hun deur en daarbij nog eens parking vrij te houden voor de 
handelaars. Bewoners moeten ook in aanpalende straten kunnen parkeren. 

 Optimaliseren van de parkeergelegenheid in de buurt.  
 In- en uitgangen van de garages moeten vrij blijven (nodige controle dient gevoerd).  
 De straat moet bereikbaar blijven voor alle hulpdiensten.  
 Er is ook nood aan fietsenrekken; bezoekers komen naar de markt en naar terrasjes met de fiets. De 

aanmoediging hiervan lost ook het parkeerprobleem een stukje op. De gemeente beschikt over 
eigendommen waar perfect een fietsenberging kan geïnstalleerd worden. 

Wat betreft de concrete invulling, worden volgende suggesties naar voor gebracht: 

 Indien er geopteerd wordt voor een flexibele regeling, kan dit op verschillende manieren ingevuld worden. 
Bijv. tijdens de zomerperiode vanaf 14 u tot …, bij bepaalde evenementen, in weekends, … 

 De bereikbaarheid voor de leveranciers moet uiteraard gewaarborgd blijven.  
 Hoe de straat afsluiten? Bijv. door bloembakken, verwijderbare paaltjes, …  



 Optimaliseren van de parkeerplaatsen rond de kerk, op de Grote Plaats  
 Inlassen van een proefperiode en daarna evalueren met alle betrokkenen. De voor- en nadelen worden dan 

afgewogen en indien nodig wordt de regeling vervolgens bijgestuurd.  

De gemeenteraad van Lebbeke zou er mee akkoord kunnen gaan om de Jules De Buckstraat tijdens de 

zomermaanden in de namiddag en ’s avonds verkeersvrij te maken. Zij voorziet ook voldoende fietsenrekken voor de 

bezoekers. 

 

Karel Uyttersprot, 

Gemeenteraadslid N-VA. 

 

 

 

 

Vraag van N-VA om commissievergoeding te verlagen wordt verworpen. 

 

Ter ondersteuning van de gemeenteraad zijn er drie commissies actief voor ‘grondgebied zaken', 'algemeen beleid' 

en 'persoonsgebonden zaken'. Zij vergaderen ter voorbereiding van de gemeenteraad. De commissies hebben een 

voorzitter die de vergadering ''leidt”. 

Een dergelijke vergadering duurt niet lang, doorgaans zelfs maar 20'. De raadsleden die deel uitmaken van een 

commissie krijgen hiervoor € 75 bruto. De meerderheid van Open VLD en CD& V wil nu ook een vergoeding van  

€ 150 toekennen aan de voorzitter van een commissie. 

Raf De Wolf, raadslid N-VA: “Dit is onaanvaardbaar! Een commissievergadering duurt niet lang, doorgaans zelfs maar 

20'. Bovendien maakt de voorzitter gewoon deel uit van de commissie en bestaat zijn enige taak er in om de agenda 

van de vergadering voor te lezen. De punten worden daarna toegelicht door iemand van het management of iemand 

van het schepencollege. 

Wij moeten bovendien vaststellen dat er bij de laatste gemeenteraden, twee commissies zijn doorgegaan met 

telkens maar twee agendapunten. 

Wij hebben hiertegen geprotesteerd en hebben gevraagd om het presentiegeld gelijk te stellen met dat van een 

commissielid nl. € 75 bruto.” 

Uiteraard werd dit voorstel door de meerderheidspartijen afgewezen. 

Deze beslissing kost de belastingbetaler gemiddeld € 4.000 per jaar. 

 

Raf De Wolf, 

Gemeenteraadslid N-VA. 

 

 

 

 

Lebbeke, Wat kost de verwerking van ons huisvuil? 

 

N-VA onderschrijft het principe van 'de vervuiler betaalt', maar dat moet op een correcte en transparante manier 

gebeuren. 

De analyse van het huisvuilbeleid is een ingewikkeld kluwen. 



- Voorschotten worden betaald aan de Intercommunale Verko, voor de ophaling van papier, huisvuil, de 

glasbollen en de uitbating van het containerpark; 

- Verko verkoopt bepaalde zaken verder zoals papier, ijzer, die werden opgehaald; 

- Vuilniszakken worden verkocht door de gemeente, die ze eerst heeft aangekocht bij Verko; 

- Het containerpark wordt geëxploiteerd door Verko op het grondgebied Lebbeke, 

- Het personeel dat er werkt is gemeentepersoneel, in tegenstelling tot bijna overal elders; 

- Verko doet terugbetaling van geïnde gelden en verkopen, maar dan ook weer niet; 

- De gemeente int een Algemene Gemeentebelasting ter vervanging van de Milieubelasting, 

- De vraag naar de financiële gegevens kan men moeilijk beantwoorden, de ene uitgave zit bij de gemeente, 

de andere bij Verko. 

Wij doen een poging. 

 In 2014 kwamen er 22.000 bezoekers naar het containerpark, 17% minder dan het jaar voordien. 

Vraag is of dit het gevolg is van het bewuster selecteren door de inwoners, dan wel omwille van de sterke 

prijsstijging en mogelijke verhoging van het sluikstorten. 

 

KOSTEN Huisvuil: 

- Het personeel kost de gemeente op jaarbasis € 115 567,80. 

- De ophaling en verwerking van huisvuil en de verwerking van het containerpark kosten € 1.158.795,76 die de 

gemeente betaalt aan Verko. 

- De gemeente krijgt hiervan in principe € 138.808,89 terug, zijnde de opbrengst uit het containerpark, uit de 

verkoop van papier, oude metalen, ... 

 

Maar, in plaats van de toegezegde € 138.808,89 terug te krijgen, betaalt Verko voor 2014 maar € 60.355,54 terug, 

dus € 78.453,35 minder dan werd beloofd, of 3.164.800 BEF! 

 

Dit brengt de jaarkost van de gemeente aan Verko op € 1.098.440,22, wat maar een beperkt verschil uit maakt t.o.v. 

2013. 

Merkwaardig, want in het voorjaar van 2014 werd de prijs van het containerpark verveelvoudigd. Eind december 

werd bovendien de prijs van de vuilniszakken verhoogd met € 0,50 op vraag van de burgemeesters. Er worden 

jaarlijks 300.000 vuilniszakken verkocht, wat een meeropbrengst van € 150.000 voor dit jaar zou betekenen. 

De verminderde teruggave van € 138.808 van Verko aan de gemeente, is een beslissing van de RvB van Verko, dd. 

15.12.2014, dus ook van de vertegenwoordigers van Lebbeke, of is dit ook een beslissing van de burgemeesters? Het 

hogervermelde bedrag wenst Verko toe te voegen aan haar reserves.  

Merkwaardig als men weet dat Verko een nettowinst realiseerde in 2014 van € 1.742.471. 

Lebbeke heeft in Verko 3.697 aandelen van € 25, op een totaal van 33.988 aandelen. 

Dit vertegenwoordigt een bedrag van € 92.425. Nu voegt Lebbeke € 78.453 toe aan de reserves.  

Wordt dit bedrag omgezet in aandelen, of gaat het om een ‘schenking’ of kwijtschelding van schuld, zonder 

tegenprestatie? Het staat Verko vrij om voorstellen te doen voor de aandikking van hun reserves, maar het is aan de 

gemeente om haar eigen belangen te verdedigen en hier al dan niet op in te gaan. Wie heeft dit beslist? 

INKOMSTEN Huisvuil 

Naast de uitgaven zijn er ook inkomsten, komende van de verkoop van papier, toegang containerpark, verkoop 

metalen, ...(zie hoger, de verrekening van Verko en de voorziene terugbetaling). 

- Verkoop van vuilniszakken levert € 566.975,60 op. De vroegere milieubelasting - nu Algemene Gemeentebelasting 

genoemd - levert € 850.000 op; hierbij zit ook een bon voor een aantal gratis zakken. 

 



 Inkomsten versus uitgaven geven een batig saldo van € 202.837. Reken hierbij de € 78.453 die aan Verko 

werd gegeven, dan is het huisvuil goed voor € 281.290 extra. 

Vragen: 

- is de inbreng in de reserves van wat aan Lebbeke toe kwam, door de burgemeester en vertegenwoordigers 

van Lebbeke in Verko goedgekeurd?  

- Wordt dit omgezet in aandelen of wat staat er tegenover? 

- Wat is de echte meeropbrengst voor Lebbeke als gevolg van de sterke prijsstijging op het containerpark 

sinds het voorjaar 2014? 

Besluit: de huisvuilverwerking wordt door het gemeentebestuur aangewend als een omfloerste, flinke 

belastingverhoging, naast de al zeer hoge lasten die in Lebbeke gelden. 

Karel Uyttersprot, 

Gemeenteraadslid N-VA. 

 

Vraag van N-VA over pesticidenreductie en -verbod. 
 
Op het schepencollege van 7 mei 2015 werd er een vraag van Farys besproken, namelijk: of ze mogen afwijken van 
het pesticidenverbod voor: 

 het terreinonderhoud en dit op alle terreinen die gebruikt worden voor een openbare dienst; 

 terreinen die gebruikt worden voor een commerciële activiteit.  
 
Ze vroegen een afwijking op het pesticidenverbod volgens procedure 5: specifieke probleemterreinen. 
 
Sinds 1 januari 2015 hebben wij dan eindelijk een verbod op het gebruik van pesticiden en 5 maand later geeft men 
al toestemming aan Farys om af te wijken. 
 
Het nieuw decreet “duurzaam pesticiden gebruik” bepaalt dat pesticiden moeten worden vermeden om de 
volksgezondheid en het leefmilieu beter te beschermen. Het richt zich ook tot alle terreinhouders, dus ook tot 
commerciële bedrijven en niet commerciële verenigingen. 
 
Voor sportterreinen en recreatiedomeinen geldt een minimumgebruik en moet bij voorkeur gekozen worden voor 
niet-chemische alternatieven. 
 
Het gebruik van pesticiden kan een directe impact hebben op diegene die het product aanbrengt, maar ook op 
personen die behandelde terreinen betreden of gebruiken. 
Sportvelden zijn nu net die plaatsen waar kinderen en jongeren regelmatig vertoeven. De kans dat zij als gebruiker 
van het terrein in contact komen met pesticiden is reëel. 
 
Waarom heeft men hier de toestemming gegeven? 
Waarom mag Farys afwijken van het pesticidenverbod? 
Waarom willen zij geen niet-chemische alternatieve middelen gebruiken? 
 
Onze gemeente gaat prat over de slogan “ zonder is gezonder”. 
Laat ons dan kiezen voor een beheer zonder pesticiden. 
Geld mag niet belangrijker zijn dan de gezondheid van onze kinderen en kleinkinderen. 
 
In het nieuwsblad van 15 juni stond er een artikel: “Frankrijk verbiedt Roundup”. 
In maart van dit jaar kwam glyfosaat in de actualiteit, nadat onderzoekers van de Wereldgezondheidsorganisatie 
hadden verklaard dat het herbicide kankerverwekkend zou zijn. In Frankrijk en Nederland is er nu een verbod op de 
vrije verkoop van de onkruidverdelger in tuincentra. 
 

Carin Meert, 

Gemeenteraadslid N-VA. 

 

 

 



 

 

N-VA Lebbeke nodigt U uit – Noteer alvast 19/09 in uw agenda! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

N-VA Lebbeke: Webpagina’s, Jongeren, Notulen gemeenteraad, Nieuwsbrief. 

http://lebbeke.n-va.be/ 

https://www.facebook.com/pages/N-VA-Denderbelle-Lebbeke-

Wieze/260007397359368?fref=ts 

    
http://www.jongnva.be/lebbeke/ 

 
Belangstellenden kunnen de agenda en de beslissingen van de gemeenteraad 

nalezen via onderstaande koppeling. 

http://www.lebbeke.be/index.php/bestuur/gemeenteraad/notulen 

Ter informatie: de notulen op de website zijn dikwijls pas weken na de  

gemeenteraad beschikbaar! 

 

 

 

Interesse in onze nieuwsbrief “ ’t Wielebelleke Digitaal“? Stuur je gegevens naar: rudi.cogen@n-va.be . 

Heb je vrienden, kennissen, familie die ook geïnteresseerd zijn in “ ’t Wielebelleke Digitaal “, 

Laat het ons ook weten, we nemen hen dan op in ons bestand.  

http://lebbeke.n-va.be/
https://www.facebook.com/pages/N-VA-Denderbelle-Lebbeke-Wieze/260007397359368?fref=ts
https://www.facebook.com/pages/N-VA-Denderbelle-Lebbeke-Wieze/260007397359368?fref=ts
http://www.lebbeke.be/index.php/bestuur/gemeenteraad/notulen
mailto:rudi.cogen@n-va.be

